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Vragen van de leden Beckerman en Laçin (beiden SP) aan de Staatssecretaris 
van Infrastructuur en Waterstaat over het bericht dat er gevaarlijke stoffen zijn 
gelekt bij twee chemiebedrijven in Delfzijl (ingezonden 24 juni 2019). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van het bericht van RTV-Noord dat er giftige stoffen zijn 
gelekt bij twee chemiebedrijven in Delfzijl?1 Wat is daarop uw reactie? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat, ondanks dat de veiligheidsregio zegt dat er voor de 
omgeving geen gevaar is, omwonenden zich wel erg onveilig moeten voelen 
na het zoveelste incident bij het chemiepark? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat 
gaat u er aan doen om de zorgen te verminderen of weg te halen? 

Vraag 3
Kunt u een overzicht maken van de incidenten met gevaarlijke stoffen in het 
chemiepark Delfzijl? Bij hoeveel van die incidenten is er gevaar geweest voor 
de omgeving? 

Vraag 4
Wie houdt er toezicht bij welk Lubrizol? Wie houdt er toezicht bij Teijin 
Aramid? Wie is de toezichthouder bij overige chemisch bedrijven in dat 
chemiepark? Kunt u dit ook weergeven in het overzicht van vraag drie? 

Vraag 5
Wanneer zijn deze bedrijven voor het laatst gecontroleerd? Voldeden ze toen 
aan de veiligheidsvoorschriften? 

Vraag 6
Kunt u aangeven op welke wijze het milieu is belast en welke maatregelen 
zijn getroffen om deze belasting te beperken tot de betrokken fabrieksterrei-
nen?

1 RTV Noord, 20 juni 2019, «Gevaarlijke stoffen gelekt bij twee chemiebedrijven Delfzijl″ (https://
www.rtvnoord.nl/nieuws/209955/Gevaarlijke-stoffen-gelekt-bij-twee-chemiebedrijven-Delfzijl)
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